
Grundejerforeningen 

                                                                                                                                                                                               Klitten  
                                                                                                                                                                                                                                                            

Ferren Syd - blokhus  

 

 

Sidste nyt fra Bestyrelsen 

 
Bestyrelsen har afholdt bestyrelsesmøde d. 08.10.2016.  

 
 

 

Emner fra bestyrelsesmødet: 

 
 Byggesager vedr. fjernelse af klitter fra Grundejerforeningens fællesareal og langs vejene i området, er blevet afsluttet, og berørte 

grundejere er informeret. Det fremgår af hjemmesiden hvilke krav og generelle retningslinjer der foreligger for området, men det 

anbefales altid, at ansøge bestyrelsen om en tilladelse, inden ændringer igangsættes (se menupkt. Fælles regler på hjemmesiden). 

 

 Der vurderes snarligt på, om der bør laves en fastprisaftale på det el-forbrug som Grundejerforeningen har til de fælles faciliteter. 

 

 Generalforsamlingen blev fastlagt til 22. april 2017. 

 

 På sidste møde blev det besluttet, at næste år foretages indkaldelsen til generalforsamlingen hovedsageligt på mail, og kun på brev 

til de enkelte husejere, som bestyrelsen ikke har en mail-adresse på. Vi håber, at alle beboere vil hjælpe os ved, at informere om 

ændringer i mail-adresser, så vi kan holde listen fuldt opdateret. 


